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From: 5.1.2e

Sent: Sat 1/2/2021 9:33:34 PM

Subject: FW: Terugkoppeling afstemmingsoverleg met 1 verzoek

Received: Sat 1/2/2021 9:33:34 PM

To: 5.1.2e IAEA @minvws.nl]
)

tkn

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberry..com)

sizeJB size [pms
Datum: vrijdaz 01 jan. 2021 10:06 AM

Aan: INENPRAPTS EERE is.o>,INSETS) ERE is.ol>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling afstemmingsoverleg met 1 verzoek

Strategie blyjft hetzelfde, in uitvoering dus paar aanpassingen. Ouderen boven 75 en immobiele andere boven 60 gaan naar

HA voor Moderna, de rest boven 60 naar priklocaties, is bedoeling maar nog geen besluit. En dan 60 min met AZ en dus

mogelijk de huisarts.

GGZ en BW niet in detail over gehad, wel steeds over intramuraal, focus op zware problematiek vergelijkbaar met

instellingen ouderen en gehandicapten, maar vervolgens: ene deel niet van andere rate scheiden. Eerlijk gezegd weet ik te

weinig van van beschermd wonen ofje dit er juist wel ofjuist niet onder kunt scharen, zou kijken naar tekst en getallen.

EER kik met MEVA nog een keer naar cijfers. zou toch niet weer hebben gekeken?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEEBEES0minvws o>
Datum: donderdag 31 dec. 2020 7:29 PM

Aan:Ce IEEE@ minvws.o>-.[INIIEEES)-BEEEDINCinvs o>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling afstemmingsoverleg met 1 verzoek

AZ 1s Astra Zeneca, dus het derde vaccin dat iets later dan Moderna wordt verwacht.

Morgen maak ik lijstje en in overleg net|EEIEEYpaar bestuurders erbij.

Cliénten org lijkt me verstandig, zorgprofessionals ook.

zullen we morgen(middag) onze lijstjes poolen en dan versturen?

Goede avond zo, groeten

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

van:IEE BEE inves o>
Datum: donderdag 31 dec. 2020 6:14 PM

Aan:I FRERED& minvvs.ol>. [IEEENIEEEDNN)BEXEDM6 invws ol>
Onderwerp: RE: Terugkoppeling afStemmingsoverleg met 1 verzoek
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Even ter check.

- Blijft strategie zoals in nota voorgesteld?
- ouderen thuis? Wat daarmee nu?

- GGZ (dus incl mo/bw?) AZ route? Wat is dat?

-EER list koepels ouderen overleg denk ik aangevuld met:
* Valente
* ook clienten en patiénten orgs

als lederm en NPE?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

) SEED winvws.ol>
Datum: donderdag 31 dec. 2020 6:06 PM

Aan:Ce JIE@ minvws nl.[INIEEENESEDN) <BESEZM  minvws.nl>
Onderwerp: Terugkoppeling afstemmingsoverleg met 1 verzoek

Even staccato:

- krijgt opdracht om plan te maken om frontlinie IC etc te bedienen via ROAZ-regio’s, beschikbaat 66000 dus

30K mensen incl 10% spillage. Dat wordt getoetst door RIVM en zondagavond/maandag besproken met Kuipers (en
Melkert). De redenering is: strategie 3 (voorkomen ontwrichting). Implicatie: priktijd voor medewerkers langdurige zorg

duurt iets langer. Dit allemaal afhankelijk van leveringen.
- Intramurale GGZ: medewerkers en verblijvers worden al groep meegenomen, maar wel via de AZ route (dus niet ten

koste van Pfizer die het beste is voor ouderen). Blijft over: hoe bereiken we ouderen die intramuraal zijn en

vergelijkbaar met verpleeghuizen/gehandicaptenzorg? Dat is naar uitvoeringsoverleg verschoven (via instellingsarts of

via huisartsen).
- Nieuw element in uitvoering van strategie: aantal verpleeghuizen en gehandicaptenzorg krijgen toch Pfizer, voorwaarden

waaronder wordt door RIVM bekeken (deze komen sowieso niet eerder dan GGD priklocaties, dus eind januari), dat is

voor bewoners. Dan is er minder Moderna nodig en is meer beschikbaar voor 75plusser en immobiel thuis dat via

huisartsen gaat. Voor thuiswonenden 60 plus: gedachte blijft deze naar prikstraten te brengen. Heb tegen [ERE

vanmiddag nog wel
- Als iemand moet prikken, dan mag collega hem/haar eerst prikken. Dus ook relevant voor verpleeghuizen die zelf gaan

prikken met Pfizer, dan moet personeel ook prik krijgen. Huisartsen gaan dus ook eerder.

Op verzoek heb i [EE <b met de drie nieuwe punten in uitvoering van de strategie (de strategie zelf

blijft overeind)
- Verpleeghuizen/gehz instellingen zelf bewoners
- Als je prikt dan krijg je ook prik
- Gerichte groep frontline ziekenhuizen mogelijk mee in groep in, wat vraagt om aanpassing fasering (kan dus iets langer

duren voor stukje van Iz)

Verzoek aan jullie: minister wil ook de groep LZ zondagavond bijpraten (ik ben dan weer terug)
Kunnen jullie lijstje met genodigden sturen on BEE dus zorgthuis, actiz, vgn, venvn maar denk ook maatschappelijk
opvang

En dan niet alleen driecteuren maar ook paar bestuurders voor draagvlak, maandag gaat brief uit en dan dinsdag debat


